Сопровождение к десятинам:                10.09.22  Sunday 12:00 рм
An accompaniment to tithes:

Чтобы ты помнил Господа, Бога твоего, ибо Он дает тебе силу приобретать богатство, дабы исполнить, как ныне, завет Свой, который Он клятвою утвердил отцам твоим (Вт.8:18). 

And you shall remember the LORD your God, for it is He who gives you power to get wealth, that He may establish His covenant which He swore to your fathers, as it is this day. (Deuteronomy 8:18).

Согласно данной констатации, сила на приобретение богатства является клятвенным Заветом, который Бог утвердил, не с нами, а с нашими отцами.

According to these words, the power to get wealth is a sworn Covenant which God established not with us, but with our fathers.

Стоит заметить, что богатством являются, не только чисто материальные ценности. Но в состав богатства, входят такие составляющие, как: наше здоровье и наше долголетие.

It is worth noting that wealth is not only material goods. But the components of wealth also include health and longevity. 

Далее: наши добрые отношения с брачным партнёром, с нашими детьми и с нашими друзьями. Далее, сюда же входят наши природные и духовные дарования, а также, наш опыт.

Furthermore, our good relationships with marital partners, with our children, and with our friends. Also, this includes our natural and spiritual gifts, as well as our experience.

А, во главе всех составляющих наше богатство – является наша вера.

And at the head of all components of our wealth – is our faith.

Послушайте, братия мои возлюбленные: не бедных ли мира избрал Бог быть богатыми верою и наследниками Царствия, которое Он обещал любящим Его? (Иак.2:5).

Listen, my beloved brethren: Has God not chosen the poor of this world to be rich in faith and heirs of the kingdom which He promised to those who love Him? (James 2:5).

А теперь, исходя из нашего первичного стиха, причина по которой многие дети Божии, не обладают силой приобретать богатство, заключается в двух вещах:

And now, based on our initial text, the reason why many children of God do not have the power to gain wealth is because of two things:

Во-первых – когда дети Божии приобретают богатства своими руками, они не помнят Бога, в соответствии Его предписаний.

Firstly- when children of God gain wealth with their own hands, they do not remember God based on His ordinances.

И, во-вторых – у них, либо вообще нет никакой связи со своими отцами, либо эти связи, каким-либо образом нарушены.

Secondly – they either have no tie to their fathers, or these ties are somehow violated.

7 Со дней отцов ваших вы отступили от уставов Моих и не соблюдаете их; обратитесь ко Мне, и я обращусь к вам, говорит Господь Саваоф. Вы скажете: "как нам обратиться?"
8 Можно ли человеку обкрадывать Бога? А вы обкрадываете Меня. Скажете: "чем обкрадываем мы Тебя?" Десятиною и приношениями.
9 Проклятием вы прокляты, потому что вы - весь народ - обкрадываете Меня.
10 Принесите все десятины в дом хранилища, чтобы в доме Моем была пища, и хотя в этом испытайте Меня, говорит Господь Саваоф: не открою ли Я для вас отверстий небесных и не изолью ли на вас благословения до избытка?
11 Я для вас запрещу пожирающим истреблять у вас плоды земные, и виноградная лоза на поле у вас не лишится плодов своих, говорит Господь Саваоф.
12 И блаженными называть будут вас все народы, потому что вы будете землею вожделенною, говорит Господь Саваоф. (Малахия 3)

Yet from the days of your fathers You have gone away from My ordinances And have not kept them. Return to Me, and I will return to you," Says the LORD of hosts. "But you said, 'In what way shall we return?' "Will a man rob God? Yet you have robbed Me! But you say, 'In what way have we robbed You?' In tithes and offerings. 

You are cursed with a curse, For you have robbed Me, Even this whole nation. Bring all the tithes into the storehouse, That there may be food in My house, And try Me now in this," Says the LORD of hosts, "If I will not open for you the windows of heaven And pour out for you such blessing That there will not be room enough to receive it. 

"And I will rebuke the devourer for your sakes, So that he will not destroy the fruit of your ground, Nor shall the vine fail to bear fruit for you in the field," Says the LORD of hosts; And all nations will call you blessed, For you will be a delightful land," Says the LORD of hosts. (Malachi 3:7-12).
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